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Multilateral 
 

Free Trade Agreement between the United Mexican States and the Eastern Republic of 

Uruguay (with annexes). Santa Cruz de la Sierra, 15 November 2003 

Entry into force:  15 July 2004, in accordance with article 20-03  

Authentic text:  Spanish 

Registration with the Secretariat of the United Nations:  Mexico, 12 June 2012 

The technical annexes containing lists of products and import quotas are not published herein, in accordance with arti-

cle 12(2) of the General Assembly Regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as 

amended, and the publication practice of the Secretariat. 

 

 

 

Multilatéral 
 

Accord de libre-échange entre les États-Unis du Mexique et la République orientale de 

l'Uruguay (avec annexes). Santa Cruz de la Sierra, 15 novembre 2003 

Entrée en vigueur :  15 juillet 2004, conformément à l'article 20-03  

Texte authentique :  espagnol 

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies :  Mexique, 12 juin 

2012 

Les annexes techniques comprenant des listes de produits et quotas d'importation ne sont pas publiées ici, conformément 

au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 

de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé, et à la pratique du Secrétariat dans le domaine des publications. 
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